



ARKTIS PROGRAMFÖRENING

VECKOMÖTE 2 MAJ 2022

ORDFÖRANDE :

Ellen Blomgren

SEKRETERARE :

Per Hilén

JUSTERARE :

Carolina Lund



Dokumentdatum: 2022-05-02

Utskriftsdatum: XXXX-XX-XX

ARKTIS PROGRAMFÖRENING
PROTOKOLL VECKOMÖTE

§ 1. MÖTET ÖPPNAS

Mötet öppnat kl. 12.08

§ 2. VAL AV ORDFÖRANDE, SEKRETERARE OCH JUSTERARE

Ellen Almgren vald till ordförande

Moa Håkansson vald till sekreterare

Carolina Lund vald till justerare

§ 3. MÖTETS BEHÖRIGHET

Mötet finnes behörigt

§ 4. PUBLICERING AV TIDIGARE HANDLINGAR

Publicering fram till slutet av januari har gjorts

§ 5. PUBLICERING PÅ INTERNET

Godkändes att mötesprotokollet publiceras på Arktis hemsida

§ 6. NÄRVARANDE

Styrelse: Wilma Karlsson, Ellen Almgren, Adrian Hultmark, Moa Håkansson, Carolina Lund

Medlemmar:

§ 7. ÄNDRINGAR I DAGORDNING

§ 8. FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING

Dagordning fastställd

§ 9. RAPPORTERING

- Ordförande

- Börjat på verksamhetsberättelsen samt påbörjat handlingarna till årsmöte 2.

- Vice ordförande

- Ekonomiansvarig

- Kollat inför deklARATIONEN som ska in inom snar framtid.
- Gått igenom balans och resultaträkning.

- Utbildningsansvarig (ej närvarande)



Dokumentdatum: 2022-05-02

Utskriftsdatum: XXXX-XX-XX

- **Eventansvarig (ej närvarande)**

- **Resansvarig**

- **Näringslivsansvarig**
 - Har varit i kontakt med Luleå kommun
 - De vill framhäva studenternas åsikter.
 - Istället kanske ha någon form av casekväll/alumniföreläsning.
 - Inriktningskvällen
 - Praktik- och utbyteskväll med G-arb.

- **Informationsansvarig (ej närvarande)**

- **Administrationsansvarig (ej närvarande)**

§ 10. DISKUSSION

- **Inriktningskväll 11/5 (Carro)**

Fikarummet i F-huset kommer renoveras, så vi behöver hitta en annan lösning för lokal och då även för mat.
Jag har gjort en planering av det som behövs fixas inför/under/efter vilket skulle vara bra att delas upp mellan oss i föreningen. [Inriktningskväll - Planering](#)

 - Fikarummet i F ska renoveras och ny plats behöver hittas, tajt med tid då inbjudan ska ut idag. Bergrum är ett alternativ. Mat måste bokas senast på onsdag. Alumner ska bjudas in. Ungefär 60 personer kan bjudas in (ink 6 alumner och styrelsen). Wilma bokar maten från stuk.

- **Nästa årets styrelse(Ellen)**
 - Intervju av Julia Persson på fredag under geofika (6/5), Ellen, Adrian och Carro intervjuar.
 - Intervju av Simon Melin på onsdag lunch(4/5) i bibl-03, Adrian, Wilma och Carro intervjuar
 - Hanna Tönnesson Stefors eventuellt som ordf.
 - Linh Paul som info/PR.
 - Matilda Frejd som arb/ubs.
 - Christoffer som ekonomi (problem med att han åker utomlands).
 - Karin Blom som vice ordförande.
 - Val av styrelsemedlemmar bör vara klart på måndag (9/5).
 - Vidare diskussion på fredag efter/under geofika.



Dokumentdatum: 2022-05-02

Utskriftsdatum: XXXX-XX-XX

§ 11. ÖVRIGA FRÅGOR

§ 12. BESLUT

§ 13. NÄSTA MÖTE

9 maj kl. 12.00. Fysiskt möte i något klassrum.

§ 14. MÖTETS AVSLUTANDE

Mötet avslutat kl. 13.00